
PROTOKÓŁ NR XIV/2011 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 14 września  2011 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 14.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

            Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

  Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

  Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 14.00. 

  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 
Do pkt 2-go 
 
Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

 3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011r. 

    a) dyskusja 

   b) podjęcie uchwały 

 4.Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia w budżecie Gminy Działoszyce na rok 2012 

środków finansowych na realizację remontu drogi powiatowej nr 0871T Zaryszyn – Wola 

Knyszyńska – Stępocice w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie 

Gminy Działoszyce w powiecie pińczowskim współfinansowanego ze  środków 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015 



       a) dyskusja 

       b) podjęcie uchwały 

 5. Projekt uchwały w sprawie nadania „Honorowego Obywatela Gminy Działoszyce” Panu 

Henrykowi Misztalowi 

      a) dyskusja 

       b) podjęcie uchwały 

6. Projekt uchwały w sprawie nadania „Honorowego Obywatela Gminy Działoszyce” Panu 

Adamowi Sznajderskiemu 

      a) dyskusja 

       b) podjęcie uchwały 

7. Zakończenie obrad sesji 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i 

zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . 

  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' 

– 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku 

obrad. 

 
Do pkt 3 – go 
   

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011r.  przedstawiła 

i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 
 Burmistrz Miasta i Gminy Pan Zdzisław Leks poinformował Wysoką Radę , że  

wpłynęło pismo ze Starostwa Powiatowego w Pińczowie w sprawie współfinansowania 

przebudowy drogi  Zaryszyn – Wola Knyszyńska – Stępocice. Dobrze, że w tym, roku 

podjęliśmy uchwałę w sprawie współfinansowania odbudowy drogi Drożejowice w 

kierunku Sypowa ponieważ warunki współfinansowania przebudowy drogi były korzystne 

było to 50% środków z programu i 50 % środków własnych.  W tej chwili te warunki już 

się zmieniły i w 2012 roku Samorządy dostaną   tylko 30% środków od Województwa. To 



finansowanie jest najmniej korzystne. Nasza Gmina w tej chwili może pozwolić sobie na 

20% dofinansowania do przebudowy w/w drogi i jest to według mnie wystarczająca 

pomoc. 

 Burmistrz Miasta i Gminy Pan Zdzisław Leks poinformował , że wpłynęło również  

pismo od Starosty w sprawie dofinansowania zakupu samochodu dla Komendy Powiatowej 

Straży Pożarnej  w Pińczowie. Wszystkie samorządy z Powiatu Pińczowskiego dokładają się 

do zakupu tego samochodu, minimum dofinansowania   to kwota 10 000 zł. Prowadziłem 

z Komendantem rozmowę i poinformowałem go, że prawdopodobnie nie było by problemu 

aby przeznaczyć taka kwotę na dofinansowanie kupna samochodu, jednak jak Wysoka 

Rada dobrze pamięta, strażacy z Działoszyc na wezwanie Komendy Powiatowej w 

Pińczowie zostali wezwani na akcje usunięcia drzewa, w trakcie której  doszło do 

nieszczęścia, które w tym roku  naszą Gminę kosztuje  62 000 złotych. Wobec tego 

gdybyśmy nie musieli wypłacać tego odszkodowania to przeznaczylibyśmy,  na ten cel nie 

10 000 zł, a 20 000zł. Moja propozycja jest taka, aby dofinansować zakup samochodu w 

kwocie 5 000 zł. 

  

 Pan Przewodniczący Rady Milejskiej zwrócił się do Wysokiej Rady z pytaniem czy 

wyrażają zgodę na  przyjęcia kwoty dofinansowania zakupu samochodu dla Powiatowej 

straży Pożarnej w Pińczowie w kwocie 5 000 złotych. 

 
 W wyniku głosowania kwota dofinansowania zakupu samochodu  została 

przyjęta większością głosów / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 1/ 

 

 W związku z brakiem dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 4 
 

Projekt uchwały w sprawie  zabezpieczenia w budżecie Gminy Działoszyce na rok 

2012 środków finansowych na realizację remontu drogi powiatowej nr 0871T Zaryszyn – 

Wola Knyszyńska – Stępocice w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na 

terenie Gminy Działoszyce w powiecie pińczowskim współfinansowanego ze  środków 



Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015 – przedstawiła i omówiła 

Pani Sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

 Pan Radny Andrzej Kołpak – w tytule uchwały jest zapis, że zabezpieczamy środki 

finansowe na realizacje projektu remontu, moje pytanie dotyczy tego czy będziemy 

finansować  projekt remontu czy sam remont ? Moja propozycja jest taka aby wykreślić 

słowo „projekt” , bo według mnie ta uchwałą sfinansujemy tylko projekt remontu, czyli 

sama dokumentację , a w przyszłości będziemy musieli podjąć jeszcze jedną uchwałę 

odnoście dofinansowania remontu drogi. 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – jest to tylko uchwała intencyjna na 

etapie projektu, ale uwzględnimy tą uwagę i wykreślimy z tytułu uchwały wyraz „projektu”. 

  

 W związku z brakiem dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt. 5 - go 

 Projekt uchwały w sprawie nadania „Honorowego Obywatela Gminy Działoszyce” 

Panu Henrykowi Misztalowi – przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz 

Urzędu Miasta i Gminy. 

 Następnie przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił opinie Komisji Rady Miejskiej. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce w 

sprawie przyznania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Działoszyce” Panu Henrykowi 

Misztalowi. 

 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

 



Do pkt 6 

 Projekt uchwały w sprawie nadania „Honorowego Obywatela Gminy Działoszyce” 

Panu Adamowi Sznajderskiemu  – przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz 

Urzędu Miasta i Gminy. 

 Następnie przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił opinie Komisji Rady Miejskiej. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce w 

sprawie przyznania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Działoszyce” Panu Adamowi 

Sznajderskiemu. 

 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 7 

 W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 


